

Title (en)

Lighted display using a light string

Title (de)

Figurleuchtenanordnung

Title (fr)

Figures éclairées par guirlandes lumineuses

Publication

**EP 0930458 A2 19990721 (DE)**

Application

**EP 98110956 A 19980616**

Priority

- DE 29800638 U 19980115
- US 2293198 A 19980212

Abstract (en)

The shaped light fitting has a frame in the shape of the desired figure, and a number of lamp holders on the frame, each for one lamp. The frame has a number of fixing blocks (22) projecting from its surface, each with a through aperture (26). The lamp holders each have a projecting clip (33) on the surface, by which they can be fitted in the apertures in the fixing blocks to fix the lamps on the blocks. The fixing blocks may be cylindrical with a flat surface. The clip on the lamp holder may project from it at a right angle.

Abstract (de)

Figurleuchtenanordnung mit einem figurmäßig ausgestalteten Rahmen (20) und einer auf diesem angeordneten Vielzahl von Leuchten (30). Der Rahmen (20) weist eine Vielzahl von aus seiner Oberseite vorstehenden Fixierblöcken (22) auf, durch die eine Öffnung (26) hindurchverläuft. Die Lampenhalter (31) sind mit einem Clip (33) versehen, der aus ihrer Umfangsfläche vorsteht und mit dem sie in die Durchgangsöffnungen (26) in den Fixierblöcken (22) steckbar sind, um sie auf den Fixierblöcken (22) festzulegen. <IMAGE>

IPC 1-7

**F21P 1/00**

IPC 8 full level

**F21S 4/00 (2006.01)**

CPC (source: EP US)

**F21S 4/10 (2016.01 - EP US)**

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 29800638 U1 19980319**; EP 0930458 A2 19990721; EP 0930458 A3 20001129; US 6030096 A 20000229

DOCDB simple family (application)

**DE 29800638 U 19980115**; EP 98110956 A 19980616; US 2293198 A 19980212